

# Oxy D.S.T.

Powered by oxygen bleach



## About this product

Combines the powerful cleaning and degreasing properties of Dustbane's Dynamic Surfactant Technology with the amazing stain lifting power of oxygen bleach. The hydrogen peroxide, which releases thousands of micro bubbles, tackles any tough stain and reduces the effort required to clean. The readily biodegradable formula offers multiple dilution rates for versatility in multiple cleaning applications including carpet spotting, surfaces cleaning, spray & wash, mold and mildew stains removal in grout, eliminating odours and much more. Its acid base allows for great germ killing cleaning performance. When used in foamer applications, the rich, clinging foam stays where you need it, maximizing contact time and ensuring amazing results.

- Works fast – less wiping
- Won't harm most surfaces
- High-foaming formula clings to surfaces
- Penetrates and lift stains
- No rinsing required
- Leaves no residues
- Versatile – use in spray bottle, buckets or auto-scrubber
- Ideal for mold and mildew removal
- Reduced environmental impact
- ECOLOGO Certified (UL 2759)
- Non-toxic

## Dilution rates:

Light Soil	1:120
Medium Soil	1:80
ECOLOGO (UL 2759)	1:20
Heavy Soil	1:20
Foaming Trigger Sprayer	Concentrate

## Codes:

53375 (120 wipes)  
53766 (750 mL – RTU)  
53759 (4 L)



ALSO AVAILABLE  
AS READY-TO-USE  
SPRAY AND  
CLEANING WIPES



# Oxy D.S.T.

## Propulsé par le blanchiment à l'oxygène



### À propos du produit

Combine les puissantes propriétés de nettoyage et de dégraissage de la technologie d'agents tensioactifs dynamique de Dustbane avec la puissance de détachage du blanchiment à l'oxygène. Le peroxyde d'hydrogène, qui libère des milliers de microbulles, s'attaque à toutes les taches tenaces et réduit les efforts de nettoyage. La formule facilement biodégradable offre plusieurs taux de dilution pour une polyvalence dans de nombreuses applications de nettoyage, y compris les taches sur les tapis, le nettoyage des surfaces, la pulvérisation et le lavage, l'élimination des odeurs et bien plus encore. Sa base acide permet une excellente performance de nettoyage contre les germes. Lorsqu'elle est utilisée dans des applications moussantes, la mousse riche et adhérente reste là où vous en avez besoin, maximisant le temps de contact et garantissant des résultats étonnants.

- Agis rapidement – moins d'essuyage
- N'endommagera pas la plupart des surfaces
- Formule hautement moussante s'adhère aux surfaces
- Pénètre et soulève les taches
- Aucun rinçage requis
- Ne laisse aucun résidu
- Polyvalent – utiliser dans un flacon pulvérisateur, des seaux ou une auto-récureuse
- Idéal pour l'élimination des moisissures
- Impact environnemental réduit
- Certifié ECOLOGO (UL 2759)
- Non toxique

### Taux de dilution :

Souillure légère	1:120
Souillure moyenne	1:80
ECOLOGO (UL 2759)	1:20
Grande souillure	1:20
Pulvérisateur à gâchette	Concentré

Aussi disponible  
en format prêt à l'emploi  
et lingettes



### Codes :

- 53375 (120 lingettes)
- 53766 (750 ml – prêt à l'emploi)
- 53759 (4 l)